
20.06.2017 – Ordinær generalforsamling  – 19 personer inkl. Bestyrelse 

Restaurant ”M” 

Bestyrelse: Karsten (Formand), Flemming, Lene G, Morten E og Karina K 

 

1. Valg af dirigent 

Mark Pring – Wagnersvej nr 4 

 

2. Beretning fra bestyrelsen 

Karsten Rygaard Sjørup (KRS) fortæller: 

- Kontingent opkrævning 

o Der bliver brugt rigtig mange resurser på dette fra bestyrelsen, primært Karina Foged. Der er 

desværre rigtig mange der ikke betaler til tiden. – Bestyrelsen henstiller til at alle selvfølgelig 

betaler kontingentet til tiden 

- Komponistfest 

o Der var meget stor tilslutning, omkring 190 mennesker. Invitation er allerede sendt rundt med 

komponistfest 2017 – dato 2. september 2017 

▪ Der vil være ekstra hoppeborg og ekstra borde og bænke. 

 

- Fællesarealer (snerydning osv.) 

o Otto (Midtjysk Anlæg) Har både vinter og sommer vedligehold 

 

- Generelt for året 2016  

o Året har været et stille år med ikke ret mange henvendelser til bestyrelsen, dog har der været 

lidt flere omkostninger – såsom: 

▪ Maling af vejoversigt  

▪ Stenmel på stier 

▪ Ekstra omkostninger til vedligeholdelse af de planter vi har fået plantet ved f.eks. 

boldbane. 

 

- Gadebelysning 

o Genetablering af nuværende lamper (stibelysning) med eget EL ur – Omkostning 170.000 DKK. 

Dette er iht. aftale om nedsættelse af udvalg og bestemmelse ud fra fastsatte rammer. 

Gravearbejde allerede igangsat/afsluttet 

 

3. Forelæggelse af regnskab 

Karina Foged fortæller: 

- Fremlæggelse af regnskab og budget 

o Spørgsmål til ekstra udgift ved sommervedligehold 



▪ Ekstra stenmel, ekstra omkostninger ved vedligeholdelse af beplantning samt ukrudt 

fjernelse.  

▪ REGNSKAB GODKENDT 

 

4. kontingent 

- Kontigent uændret, opkrævet helårligt kr. 3.000 pr hustand pr. 01.04 

o Vedtaget 

 

5. Forslag fra medlemmer 

-       Ingen forslag 

 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

 -       Karina Foged og Karsten Rygaard Sjørup genvalgt  

 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

Bestyrelse suppleant: Peter Castberg Knudsen, Beethovens Alle 21 valgt 

 

8. Valg af 2 revisorer: 

Begge genvalgt: Anders Fisker - Verdisvej og Morten Munk Rasmussen – Verdisvej 20 

 

9. Eventuelt 

Asfalt generelt 

Der vil snarligt komme en gennemgang af vores asfalt med henblik på udbedring af de småskader der er 

kommet. Hensættelser på 150.000 DKK er i stedet øremærket til dette.  

Asfalt ved ny vej Vivaldisvej og Verdisvej (nybyggeri)  

- Karsten snakker med Vinderslev om at få asfalteret dette, herunder også gadebelysning på vejen, 

således der kommer samme belysning som i resten af kvarteret.  

Sti/græsbælte mod golfbanen. (Hustandende på Bethovens alle med Grund mod golfbanen) 

Bestyrelsen vil og kan ikke agere politibetjente, men henviser til at alle overholder lokalplanen. Dette 

betyder at græsbæltet skal have fri passage til Himmelbovej. Endvidere henstiller bestyrelsen til at alle 

selvfølgelig overholder lokalplanen, og hvis der er uoverensstemmelser, så tag en snak med vedkommende 

som ikke overholder reglerne.  


